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内容概要

　　本书是美国名校入学考试指导系列之一。
该书有别于常规语法书，侧重于分析SAT考试中常考的语法点；通过收集SAT语法真题中的考核点，
透彻分析考试要点。
本书在编写过程中力求贴近考点，章末配有考试技巧提示，让学生在短时间内抓住重点，迅速提
高SAT写作部分的语法成绩。

　　本书所有题目均模拟真题精心设计，是国内SAT教材中为数不多的以语法应试为目的的参考资料
。
练习题均配备详细解释，不仅方便教师授课，还是学生自学的语法宝典。
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作者简介

　　禤映峰(Ally Y.F. Xuan)
　　悉尼大学教育学硕士，SAT英文教学专家。
曾于国内知名外国语学院任教十年，并有多年加拿大外语培训经验。
在国内核心刊物发表多篇学术论文，并参与编写《法律英语核心教材》。
现为常春藤100教育全职专业SAT英文教师，其生动活泼的教学方式深受国内外学生的喜爱。
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章节摘录

版权页：插图：（1） What causes a normal human cell to mutate and become a threat to its body？
 （2）Scientists found a connection over two hundred years ago. （3） A major culprit, theydiscovered, is
environmental agents~hemicals in the air you breathe, the food theyeat, and the water we drink. （4） Today, the
World Health Organization estimates that60 to 90 percent of all cancers are associated with environmental
pollutants.（5） Carcinogens are those cancer-producing agents. （6） They are predominantlyhydrocarbons. 
（7） Such cancer-producing agents are found in cigarettes. （8） Scientificstatistics disclosed by the Surgeon
General of the United Sates support a strong linkbetween smoking and lung cancer. （9） Of all lung-cancer
patients, 90 percent aresmokers.（10） Another environmental carcinogen is radiation. （11） The ultra-violet
rays of thesun can cause genetic mutations in the cells of the skin. （12） Such mutations can leadto cancer. （13
） In fact, extensive exposure to the sun makes skin cancer a commontype of malignancy for light-skinned people.
（14） Emissions, from radioactive materials, can trigger wild growth of cancerous cells.（15） The tragic cases of
deadly cancers after the Chernobyl reactor accident illustratethis danger. （16） Certainly survivors of Hiroshima
and Nagasaki have extremely raisedcancer rates.
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编辑推荐

《SAT语法攻略》为美国名校入学考试指导系列之一。
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